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W przeddzień inauguracji sezonu czuć w powietrzu entuzjazm jaki panuje

wśród kibiców Romy. Wniósł go swoim powrotem po trzynastu latach

Zdenek Zeman. Dziś odbyła się pierwsza sezonowa konferencja prasowa

czeskiego trenera.

 

Borriello i Perrotta nie znajdują się w projekcie?

- Zabieram graczy, z których myślę będę korzystać, a oni na tą chwilę nie znajdują

się w planach. Nie oznacza to, że w przyszłości rzeczy nie mogą się zmienić.

 

Bramkarze: Stekelenburg jutro w wyjściowym składzie?

- Składy poznacie jutro.

 

Sprzedaż Stekelenburga osłabiłaby Romę?

- Jest jednym z najlepszych w Europie, jednak nie znaczy to, że nie można grać bez

niego, podobnie jak bez pozostałych graczy. Inne zespoły tak grają.

 

Goicoechea?

- Podoba mi się, oglądałem go już w czasach Pescary.

 

Roma na równi z wielkimi?

- Musi odpowiedzieć boisko, mam nadzieję, że rozegrany pozytywne mistrzostwa.

 

Która drużyna będzie najsilniejsza?

- Zespoły, które grały dobrze rok temu: Juventus, Milan, Udinese, Lazio, Inter,

wszystko to drużyny, które zakończyły sezon wyżej niż Roma. Zobaczymy w lidze,

wszyscy zaczynają od zera.
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Twoje odczucia w przeddzień tej nowej emocjonującej przygody?

- Teraz czuję się dobrze, trzeba zobaczyć czy będę się też czuł dobrze po meczu.

 

Polemika?

- Zdarzyły się złe rzeczy, to normalne, że jest zły klimat. Mam nadzieję, że uda się to

naprawić i grać w piłkę tak jak trzeba.

 

Czy sens ma rozpoczynanie rozgrywek gdy mercato jest wciąż otwarte?

- Nie podoba mi się to, jednak takie są zasady. Dla trenera lepiej byłoby mieć już

złożony zespół, z którym musi pracować.

 

Bukmacherzy stawiają dużo na mistrzostwo Romy. Wierzysz w to?

- Wierzę w to, co robię, stąd chcę w to wierzyć, w przeciwnym razie motywacja

byłaby mniejsza. Mam nadzieję, że Roma może udowodnić, że może grać w piłkę i

robić wyniki.

 

Dlaczego nie wybrałeś jeszcze pierwszego bramkarza?

- Wybieram na podstawie tego co widzę na boisku. W zeszłym sezonie w Pescarze

zacząłem od Pinsoglio, potem już nie bronił...Dzisiaj mam dwóch bardzo dobrych

bramkarzy, reprezentantów drużyn narodowych i nie mam żadnych problemów. O

Goicoachei dużo zostało powiedziane, dla mnie to operacja jakościowa i za małą

cenę. Kierownictwu zasugerowałem również Messiego i C.Ronaldo, ale nie jest

powiedziane, że można ich kupić. Goicoachea może przyjść jako trzeci bramkarz,

wszystkie zespoły mają czasem nawet czterech bramkarzy.

 

To najważniejszy sezon Zemana? Jaki zakład chcesz wygrać?

- Nie mam obsesji na punkcie zwycięstwa. Jeśli będziemy grać dobrze, będziemy

wygrywać. Dalej mogą być zespoły, które będą od nas lepsze. Mam nadzieję, że
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sprowadzę ludzi na stadion i to jest mój zakład.

 

To najmocniejszy zespół jaki trenowałeś?

- Nie mogę oceniać, gdyż muszę nadal z nim pracować. Mamy mocną kadrę, są

młodzi jakościowi gracze, których muszę rozwinąć.

Atak Conte na sąd sportowy?

- Nie wiem co powiedzieć, zrobił się z tego proces medialny. Gdy ktoś mówi pewne

rzeczy zostaje oskarżony i zdyskwalifikowany.

 

Jak czuje się Totti?

- Dobrze.

W jakiej formie są gracze przed pierwszym meczem?

- Jestem zadowolony z przygotowań, być może nie jestem zadowolony z pracy w

tym tygodniu, w którym było bardzo gorąco i nie było wolno pracować na wysokich

obrotach.

 

Jakiego meczu z Catanią się spodziewasz?

- W zeszłym roku spisali się dobrze, grali piękne mecze. Skład zmienił się mało.

Stawiam na pragnienie robienia czegoś i pomoc ze strony kibiców.

 

Totti może strzelić "dwucyfrówkę"? Ocena Bojana?

- Totti jest jednym z największych graczy w historii, dalej zależy też od tego co

będzie robił zespół. Bojan nie czuje się najlepiej, ma problemy od samego początku

przygotowań. Dla mnie jest ważny, mam nadzieję, że dużo nam pomoże. Myślę, że

będzie spisywał się lepiej na boku niż na środku ataku.
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Lopez jest przed Lamelą? Rolę Tottiego na boisku określiliście wspólnie?

- Lopez i Lamela są na tym samym poziomie w sensie, że mało rozumieją. Fizycznie

i technicznie są świetni. Totti powrócił do tego, co robił 13 lat temu. Z Pjanicem i

Balzarettim pomoże zdobyć drużynie wiele bramek.

 

Romagnoli i Marquinhos mogą być realnymi alternatywami?

- Są moją radością. Mam nadzieję, że Burdisso i Catan będą rezerwowymi.

Romagnoli może być u nas spokojny.

 

Bradley? Potrzebujesz kolejnego bocznego obrońcy?

- Podoba mi się, świetnie zachowuje się na boisku. Mamy zaufanie do powrotu Dodo,

jest czterech graczy i starczy. Poza tym zarówno Balzaretti jak i Taddei mogą grać

na obydwu skrzydłach.

 

Jesteś zadowolony z przygotowań? Dlaczego Juventus zawsze reaguje w

taki sposób na twoje wypowiedzi?

- Zespół przeszedł pierwsze cztery tygodnie przygotowań z wielką chęcią nauki.

Mecz z Catanią da mi pierwsze odpowiedzi. Co do Juventusu nie wiem, ja chodzę

spać spokojnie, oni nie wiem.

Conte powiedział, że to co spotkało jego może dotknąć również innych

trenerów. Co o tym sądzisz? Goicoachea przyjdzie?

- Trudno oceniać, on jednak nigdy nie wyszedł i nie powiedział "zrobiłem te rzeczy".

Podoba mi się ten bramkarza, to dobra inwestycja na przyszłość. Nie chcę być

jednak dyrektorem sportowym, nie chcę się wtrącać.
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